
P r o t o k ó ł   Nr XXVIII/22 

 

z obrad XXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 30 czerwca 2022 r. 

Obrady sesji odbywały się w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury w Nowym Dworze  od 

godz. 1000 do godz.1125 

 

Obecni na obradach sesji radni: 

1. Andrukiewicz Piotr Adam 

2. Bobryk Maria 

3. Bubienko Roman 

4. Drożdżejko Paweł 

5. Gawrylik Przemysław 

6. Kalenik Katarzyna 

7. Kulmaczewska Krystyna   

8. Możejko Marcin 

9. Raducha Mirosław 

10. Rusiecki Kazimierz 

11. Rutkowska Grażyna Danuta 

12. Ryszkiewicz Mirosław 

13. Sobolewski Stanisław 

14. Stasiulewicz Elżbieta 

15. Szczurko Daniel 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

Wójt – Pan Andrzej Humienny 

Skarbnik – Pani Justyna Stasiulewicz 

Kierownik GOPS – Pani Stanisława Andrukiewicz 

p. o. Kierownika Referatu Komunalnego – Pan Marek Humienny 

Adwokat – Pan Marek Chojnowski 

Mjr Bogdan Oźlański – Zastępca szefa Wojskowego Centrum Rekrutacji w Białymstoku 

Jolanta Radziewszka i Magda Rogulska - Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego 

Sołtysi z terenu gminy- lista w załączeniu 

 

Ad. 1 -2. 

 

Obrady XXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy – Pan Stanisław Sobolewski. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 15 radnych,  a więc obrady są 

prawomocne. 

Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad, który jednogłośnie 

został przyjęty  przez Radę Gminy  w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, 

Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 



Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel, w następującym brzmieniu: 

1) Otwarcie Sesji, powitanie obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

4) Przyjęcie protokołu z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

5) Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

6) Przyjęcie protokołu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

7) Informacja z działalności międzysesyjnej. 

8) Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2021 rok. 

9) Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2021 rok. 

10)   Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2021 r. i przeprowadzenie nad nim 

      debaty. 

11)  Podjęcie uchwał: 

- w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy Dwór; 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Nowy Dwór za 2021 r. i 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2021 rok; 

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy Nowy Dwór za 2021 rok; 

- zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Dworze do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji 

administracyjnych; 

- zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w Gminie Nowy Dwór na 

lata 2022 – 2023 w ramach wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu”.; 

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Nowy Dwór 

do roku 2033; 

- w sprawie wyboru metody i ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty  

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sokólskiego w Sokółce; 

- w sprawie wprowadzenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowy Dwór 

na lata 2022-2033; 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

12) Interpelacje i zapytania radnych.  

13) Sprawy różne. 

14) Zakończenie obrad XXVIII Sesji Rady Gminy 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXII 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXIV 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. 



Zapytał, czy są  uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w 

głosowaniu jawnym  jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXVI 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXVII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. 

Zapytał, czy są  uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w 

głosowaniu jawnym  jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 7. 

 

Przewodniczący oddał głos gościom, najpierw Pani Jolancie Radziszewskiej. 

Jolanta Radziszewska: Dzień dobry Państwu. Ja się nazywam Jolanta Radziszewska i jest ze 

mną Pani Magda Rogulska. My reprezentujemy Urząd Marszałkowski, jesteśmy z 

Białegostoku i prowadzimy projekt na bezpłatne szczepienia przeciwko kleszczowemu 

zapaleniu mózgu. Może część z państwa słyszała o tych szczepieniach, które się odbywają w 

powiecie sokólskim. W niektórych gminach zaczęliśmy te szczepienia. Projekt jest skierowany 

do grupy osób, która spełnia trzy warunki: w wieku od 18 do 64 lat, do kogoś kto jest albo 

rolnikiem, albo domownikiem w jakimś gospodarstwie. Trzeci warunek to osoba musi 

zamieszkiwać powiat sokólski. Czyli to nie musi być koniecznie gmina Nowy Dwór, bo jeżeli 

ktoś mieszka poza gminą, to też może wziąć udział w tym projekcie. Są przewidziane trzy 

dawki szczepionek, pierwsza dawka np. dzisiaj, druga dawka za dwa tygodnie i trzecia dawka 

za pięć miesięcy. Te szczepionki są bezpłatne. Powiat sokólski dostał te szczepionki bezpłatnie 

z Urzędu Marszałkowskiego ze względu na to, że tu u was jest bardzo duży wysiew kleszczy. 

Normalnie te szczepionki kosztują 350 zł, dlatego może nie jest tak rozpropagowana ta 

szczepionka. Bardzo zachęcam, żeby Państwo skorzystali z tego, ponieważ ten projekt trwa 

tylko rok, więc żeby był czas na wyszczepienie tymi trzema dawkami. Już po dwóch dawkach 

są Państwo bezpieczni, a trzecia dawka przypominająca za pół roku, to jest taka która 

powoduje, że pamięć immunologiczna naszego organizmu wydłuża po prostu ten okres czasu, 

kiedy jesteśmy chronieni. Mamy teraz taką prośbę do Państwa, zwłaszcza do Państwa sołtysów, 

że rozdajemy takie listy, na które wpisują się mieszkańcy każdej wsi, którzy są chętni do 



zaszczepienia. Oczywiście nie zmuszamy nikogo, ale myślę, że to jest duża okazja. My wtedy 

te osoby wszystkie z Waszej gminy umawiamy i szczepmy. Tutaj podejrzewam, że na miejscu 

będziemy szczepić w Ośrodku Zdrowia. Jesteśmy już z Panią Dyrektor po rozmowach, Pani 

Dyrektor się zgodziła. Jakbym mogła Państwa prosić, żeby zachęcić mieszkańców, bo my nie 

jesteśmy w stanie dotrzeć do nich. Państwo są najbliżej nich, także byśmy prosiły bardzo o  

pomoc. Część z Państwa na pewno była chora na te choroby odkleszczowe, to są choroby 

bardzo groźne, więc jeżeli mamy możliwość, jeżeli Urząd Marszałkowski sponsoruje w tej 

gminie to, to warto z tego skorzystać. Te listy jakby można było to proszę odnieść do gminy, 

dajmy termin dwa tygodnie, do 15 lipca. 

Magda Rogulska: Drodzy Państwo, ja tylko jedną rzecz powiem. Ja bardzo proszę, żebyście 

pomogli, jak najliczniej, jak najchętniej dotarli do swoich mieszkańców Drodzy Sołtysi, zebrali 

te listy jak najszybciej, bo wtedy my za pośrednictwem Pani Dyrektor ze szpitala, bo ona też 

jest w to zaangażowana, udostępnia pomieszczenia, będziemy mogli przystąpić do tej akcji. 

Szybciutko wszystkie osoby chętne zaszczepimy, bo teraz jest ten czas, teraz jest ten sezon. W 

ten okres wakacyjno-jesienny, ci którzy chcą będą bezpieczni. Po pięciu miesiącach 

przyjedziemy, trzecią dawką zaszczepimy. Na 3-4 lata święty spokój. Żadne powikłania po 

kleszczowym zapaleniu mózgu wam nie będą groźne. To są wszystkie zmiany neurologiczne, 

niedowłady nóg, zaniki mięśni. Bardzo często jesteśmy wtedy po ugryzieniu inwalidami. Nie 

jesteśmy wtedy w stanie pracować w gospodarstwie, pomagać dla rodziny, czy nawet 

utrzymywać tę rodzinę. Tak jak mówi Pani Dyrektor szpitala w Dąbrowie, lepiej zapobiegać 

niż leczyć. Za pośrednictwem tego projektu prośba jest taka, żebyście docierali do swoich 

mieszkańców. Wy ich znacie, wam jest łatwiej, niż nam. Na plakatach i na ulotkach są numery 

telefonów do Joli. Jeżeli któryś z sołtysów ma jakieś pytania, proszę zadzwonić.  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Paniom i poprosił o zabranie głosu Pana mjr 

Bogdana Oźlańskiego. 

 

Mjr Bogdan Oźlański: Panie Przewodniczący, Pani Wójcie, Szanowna Rado, Sołtysi, Szanowni 

Państwo. Moje nazwisko Oźlański, stopień major. Jestem zastępcą szefa Wojskowego Centrum 

Rekrutacji. Przepraszam, że szef nie przyjechał w jego imieniu, ale jeździmy po gminach, a w 

tym okresie jest dużo sesji, więc musieliśmy się jakoś podzielić. Także jak wspominałem moje 

stanowisko to jest zastępca szefa Wojskowego Centrum Rekrutacji w Białymstoku, ul. Lipowa 

35. Wojskowe Centrum Rekrutacji, wcześniej była to Wojskowa Komenda Uzupełnień. 23 

kwietnia weszła w życie ustawa o obronie ojczyzny, która wniosła dużo nowego do służby 

wojskowej, jak też i uporządkowała wiele w tej służbie. Zmieniła całkowicie 14 ustaw 

dotyczących wojska i ok. 90 ustaw zmieniła wojskowych, gdzie coś miało gdzieś jakiś styk z 

wojskiem. Także to na pewno zostało też i w gminie zauważone. Ja nie będę rozwodził się co 

tam ona zmieniła i dlaczego, ale zgodnie z art. 32 tej ustawy jednym z zadań szefa WCR jest 

kontakt z gminami, promowanie wojska, utrzymywanie takiej więzi. I to też przypadło nam, 

zresztą w starej ustawie o powszechnym obowiązku obrony było podobnie. To co by dotyczyło 

gminy. Ta ustawa wprowadza nową jakość wojska, m.in. zwiększenie ich liczebności do 300 

tys., do 50 tys. zwiększenie Wojsk Obrony Terytorialnej. Wprowadziła nowy rodzaj służby 

wojskowej, tj. dobrowolna zasadnicza służba wojskowa. Zasadnicza służba wojskowa ta 

obowiązkowa, ona dalej istnieje według tej nowej ustawy. W starej została zawieszona w 2010 

roku, w nowej ona jest utrzymana. Jest zawieszona, może ją odwiesić na wniosek Prezesa Rady 

Ministrów Prezydent i oby to się nie stało. Natomiast dobrowolna zasadnicza służba wojskowa 

jest skierowana do tych wszystkich, którzy chcą swój los związać ze służbą wojskową. Ta 

dobrowolna służba wojskowa składa się z do dwunastomiesięcznego okresu szkolenia. 

Pierwszy ten okres szkolenia to jest 28 dni to jest tzw. dawna unitarka. Żołnierz szkoli się jako 

ten okres rekrucki, kiedyś tak się na to mówiło. Kończy się to przysięgą, dostaje się książeczkę 



wojskową. I po tym okresie, jeśli widzi się dalej w wojsku, podkreślam, cały czas jest to 

dobrowolne. Jeśli widzi się dalej w wojsku, zgłasza to i zostaje skierowany na szkolenie 

specjalistyczne, które trwa do jedenastu miesięcy. Ono może być krócej, to w zależności do 

jakiej specjalności, jak ułożony jest program i dowódca jednostki określa czas tego szkolenia. 

On trwa tak jak mówię, do 11 miesięcy. Może być to miesiąc, może być to sześć, zależy jaka 

specjalność. A specjalności tych jest wiele, np. kierowca, operator, nurek, skoczek 

spadochronowy. Ta ustawa też dopuszcza coś takiego, że w każdym okresie tej służby można z 

niej zrezygnować praktycznie bezkosztowo. W ustawie jest też dosyć precyzyjnie określony 

rozwój żołnierza, który chce być w tej dobrowolnej zasadniczej służbie wojskowej, gdzie tak 

jak wspomniałem przez ten pierwszy okres tego okresu rekruckiego, czyli ten pierwszy okres 

szkolenia ogólnowojskowego, jeśli idzie na ten okres specjalistyczny, ma dalej otwartą drogę 

do zawodowej służby wojskowej. To idzie, że tak powiem falowo. Jeśli się tam nie widzi, 

odchodzi do rezerwy.  Ustawa określiła znowu rezerwę na rezerwę aktywną i są stanowiska w 

jednostce wojskowej, gdzie żołnierz może służyć w zależności od potrzeb tej danej jednostki i 

możliwości żołnierza, jak też idzie do rezerwy pasywnej i wtedy jest takim typowym rezerwistą 

powoływanym okresowo na ćwiczenia jak na pewno tutaj tez do gminy takie wezwania 

przychodzą. Ostatnio teraz powołujemy jeden batalion. Mówiąc o tej służbie, że jest to 

stabilność, że jest to pewne źródło utrzymania, ja akurat nie lubię o tym mówić, ale pieniądze 

są rzeczą ważną. Taki żołnierz na starcie dostaje ok. 4500 zł z kawałkiem brutto. Jest to służba 

wymagająca, dyspozycyjna i o każdej porze dnia i nocy. Wiek w dobrowolnej zasadniczej 

służbie wojskowej od 18 do 55 lat. Ten przedział wiekowy jest brany pod uwagę, tak samo też 

w służbie w Wojskach Obrony Terytorialnej, która jest bardziej przywiązana do regionu, czyli 

Białystok I Podlaska Brygada Obrony Terytorialnej. Wszystko zaczynamy od ul. Lipowej 35. 

Jesteśmy otwarci w godz. poniedziałek od 7.30 do 18:00, pozostałe dni tygodnia od 7.30 do 

15:30, natomiast pierwsza sobota miesiąca od 8:00 do 14:00. Rekrutrzy na parterze każdą 

sprawę, każde pytanie załatwią. Dodatkowa informacja, bodajże do końca lipca, są jeszcze 

otwarte możliwości wstąpienia na studia wojskowe. W tej chwili w siłach zbrojnych 

funkcjonują cztery wyższe szkoły wojskowe: Wojskowa Akademia Techniczna w Warszawie, 

Akademia Wojsk Lądowych we Wrocławiu, Akademia Marynarki Wojennej w Gdyni i Lotnicza 

Akademia Wojskowa w Dęblinie. Są to cztery wyższe uczelnie. Zwiększenie PKB następuje, 

Siły Zbrojne się powiększają, ale nie jako ludzie, chociaż też, ale chodzi o nowoczesny sprzęt, 

to widać. Na pewno w okolicy były pikniki, obstawiała to 16 dywizja, to już ten sprzęt jest na 

miarę XXI wieku.  

 

Na koniec mjr Bogdan Oźlański podziękował za wysłuchanie. Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował za przekazanie informacji. 

 

Wójt Pan Andrzej Humienny poinformował o następujących działaniach: 

- wydaniu dwudziestu jeden zarządzeń – siedmiu organizacyjnych, czternastu finansowych, 

- 4 maja rozstrzygnęliśmy przetarg na drogę na Synkowce za kwotę ok. 4 290 000 zł,  dzisiaj 

jest podpisanie umowy o 12:00, 

- 16 maja było rozstrzygnięcie oświetlenia dla całej gminy, jak widzicie roboty już powolutku 

idą, wczoraj położyli już 3,5 km linii nowych, kwota ok. 849 000 zł,  

- 13 czerwca rozstrzygnięta została z I Edycji Polskiego Ładu inwestycja, czyli wykończenie 

ulic w Nowym Dowrze i w miejscowości Chorużowce, kwota 10 519 000 zł, 

- w nowej Edycji Polskiego Ładu też dostaliśmy sporo pieniążków, bo ponad 9 000 000 zł na 

oczyszczalnię, drogi w Sieruciowcach i Plebanowcach, 

- ze Związku powiatowo-gminnego na łącznik z Chorużowiec do Rogacz, prawie na 14 000 000 

zł,  



- w tej chwili jest zlecony program funkcjonalno-użytkowy, rusza nabór w Urzędzie 

Marszałkowskim na gospodarkę wodno-ściekową, dofinansowanie 100%, także chcemy zrobić 

całą modernizację hydroforni Rogacze, przepompownię wstawić, połączyć dwie nasze czyli 

Nowy Dwór i Rogacze, a całkowicie wykasować hydrofornię w Dubaśnie, tam postawić 

przepompownię. Wody nam wystarczy, w Dubaśnie są coraz gorsze parametry, także trzeba się 

liczyć z tym, że trzeba będzie zamknąć kiedyś.  

 

Radna Rutkowska: A wykonawcą na Chorużowce kto będzie? 

Wójt: Firma KAMPOL. I na Synkowce też byli najtańsi.  

Radna Kalenik: A czy z tego PGR są jakieś informacje? 

Wójt: Nie, jeszcze czekamy. Czwartego lipca ma być rozstrzygnięcie. 

 

Ad. 8. 

 

Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2021 rok. Przewodniczący 

Rady poinformował, że ww. sprawozdanie było omawiane na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 9. 

 

Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2021 rok. Przewodniczący Rady 

poinformował, że ww. sprawozdanie było omawiane na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2021 r. i przeprowadzenie nad nim debaty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. raport był omawiany na komisjach. Pytań nie 

było. 

 

Ad. 11.  

 

Podjęcie uchwał: 

 

- w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy Dwór. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/178/22 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy 

Dwór została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr 

Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Nowy Dwór za 2021 r. i 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2021 rok. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/179/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 

Nowy Dwór za 2021 r. i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2021 rok 



została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

gminy Nowy Dwór za 2021 rok. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań 

nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/180/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2021 rok została przyjęta w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Przewodniczący: Panie Wójcie składam gratulacje. 

Wójt: Dziękuję ślicznie. Kolejny roczek mamy za nami. To jest sukces nie tylko mój, ale 

również wasz, naszych wspaniałych pracowników. Myślę, że to nie był czas stracony. 

Rozwijamy się i oby tak dalej. Kolejne wyzwania przed nami, myślę, że kolejne lata będą też 

tak wspaniałe jak ten ostatni. Dziękuję ślicznie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Dworze do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji 

administracyjnych. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/181/22 zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Dworze do prowadzenia postępowań oraz 

wydawania decyzji administracyjnych została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w 

składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, 

Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, 

Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w Gminie Nowy Dwór na 

lata 2022-2023 w ramach wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu”. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/182/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu osłonowego 

w Gminie Nowy Dwór na lata 2022-2023 w ramach wieloletniego programu rządowego 

„Posiłek w szkole i w domu” została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha 

Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Nowy Dwór 

do roku 2033. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały.  



Przewodniczący: Tutaj zostały wprowadzane pewne uwagi, Pani Kierownik przedstawi. 

Stanisława Andrukiewicz: Była na komisji uwaga, że są nieprawidłowości w tym załączniku. Z 

Panem Radnym Danielem Szczurko wczoraj uzgodniliśmy, że jest prawidłowo na str. 9, że 

powyżej 200 mieszkańców jest w miejscowości Dubaśno, sprawdzone to jest w USC, więc to 

jest prawidłowe. Prawidłowo też jest działalność, co jest robione w Nowodworskim Ośrodku 

Kultury, bo my dane te pozyskiwaliśmy z każdej instytucji i Nowodworski Ośrodek Kultury 

przedłożył nam takie zadania, które były wykonywane i zadania zostały umieszczone w 

Strategii rozwiązywania Problemów Społecznych, z tym, że my nie możemy ingerować czy 

ktoś wykonał te zadania, czy nie, bo dostaliśmy dokument i na podstawie tego dokumentu 

wprowadziliśmy to w ten dokument swój. Odnośnie tej zlewni, co dyskusja była na komisji, to 

dzwoniłam do Spółdzielni Mleczarskiej w Sokółce, bo to najbliżej i w poprzednich latach były  

te inne zlewnie, teraz oczywiście są te dwie, Dubaśno i Nowy Dwór, tak jak Pan Daniel mówił 

i mogłoby to zostać tak jak poprzednio, bo my ocenialiśmy lata 2016-2020 i w tym okresie te 

były zlewnie, ale doszłam do wniosku, już żeby to było tak jak trzeba, przychyliłam się do 

wniosku radnego, więc na stronie 15 umieściłam takie zdanie: „Odbiór mleka odbywa się 

poprzez sieć zlewni, zlokalizowanych w Dubaśnie i w Nowym Dworze, a następnie 

dowożonych do mleczarni SM Mlekpol w Grajewie, a obecnie OSM Łapy.”, tak jak sugerował 

Pan Daniel. Pozostała treść nie było zastrzeżeń i nikt więcej zastrzeżeń nie wniósł. Jak jestem 

już przy tej strategii to duże podziękowanie muszę złożyć dla Pani Anny Tomulewicz z 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Białymstoku, bo przede wszystkim dzięki niemu 

mogliśmy stworzyć ten dokument. Tak jak mówiłam, żeby firmie zewnętrznej zlecić to trzeba 

by było zapłacić min. 4 000 zł do 6500 zł. Także wielkie podziękowania dla Pani Ani 

Tomulewicz, że pomogła nam stworzyć ten dokument. 

Przewodniczący: Dziękujemy Pani Kierownik. 

 

Uchwała Nr XXVIII/183/22 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Nowy Dwór do roku 2033 została przyjęta w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

- w sprawie wyboru metody i ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty. Przewodniczący  Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Pytań nie było. 

Uchwała Nr XXVIII/184/22 w sprawie wyboru metody i ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została przyjęta w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sokólskiego w Sokółce 

 

Uchwała Nr XXVIII/185/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Sokólskiego w Sokółce została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha 

Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 



 

 

- w sprawie wprowadzenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowy Dwór 

na lata 2022-2033. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/186/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Nowy Dwór na lata 2022-2033 została przyjęta w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Przewodniczący Rady odczytał treść 

projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXVIII/187/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam, Bobryk Maria, 

Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 

Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 11-12. 

 

Sołtys Jan Tomaszewski: Panie Wójcie, ja chciałbym zgłosić u nas przy Chworościanach przy 

granicy tam taki był przepust, teraz jest zasypany. 

Wójt: Mają robić ten przepust. 

Sołtys Grzegorz Aluszyk: Pytanie mam, od kiedy wchodzi ta opłata za śmieci? 

Wójt: Od sierpnia. 

 

 

Ad. 13. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 

Sobolewski zakończył obrady XXVIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Nowy Dwór. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Protokółował:              Przewodniczył: 

           

 Agnieszka Chołko        Stanisław Sobolewski 

     


